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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Hányan kerültek nehéz helyzetbe a kemény telet követően?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt években a — a kormányzati kommunikációval szemben — statisztikailag i s

kimutatható, hogy egyre nő a mélyszegénység mértéke. Folyamatosan csúszik le a

középosztály, már ha egyáltalán beszélhetünk még középosztályról . Az idei hideg tél a

háztartások anyagi helyzetére még inkább megterhelte, hiszen jóval nagyobb mértékbe n

kellett energiát fűtésre fordítani. Figyelembe véve, hogy az elmúlt három évben drasztikusa n

emelkedett a rehabilitációs segélyezettek és a rokkantosítottak száma, akiknek még inkáb b

nehézséget jelent a megnövekedett rezsi kifizetése . Kijelenthetjük, hogy sajnos egyre több

embernek, családnak okoz nehézséget a téli fűtésszezon anyagi túlélése .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat : hány lakásban kellett kikapcsolni a

villanyt, gázt fizetés hiányában az elmúlt egy évben? Milyen mértékben nőtt az elmúlt

években a rehabilitációs segélyezettek és rokkantosítottak száma? Mikortól tervezik a

tűzifa áfájának csökkentését?

Várom érdemi válaszát!



Budapest, 2017 . június 13 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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